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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawek

INTERPELACJA

w sprawie wykonania prawoskrqtu z Mostu im. Marszatka
Rydza-Smiglego w ul. Wyszynskiego

Zwracam sig z prosbq o wykonanie prawoskrgtu z Mostu im. Marsza*ka

Rydza-Smigtego w ul. Wyszynskiego. Przyczyni sig to do udroznienia
przepustowoici mostu, a tym samym do usprawnienia komunikacyjnego w tej czgsci

miasta.

Jednocze6nie kierujg proSbg o przyspieszenie realizacji prac i zakoriczenie
ich, w miarq mozliwo6ci, pzed rozpoczgcie siq roku szkolnego 2}igl}Azq kiedy

nastqpi ponowne zwigkszenie ruchu na tym skrzy2owaniu.
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